
verslag van ALV op dinsdag 21 11 2023 
 
Aanwezig 25 personen 
 
Voorzitter Jaap Huurman heet een ieder van harte welkom. Geeft aan dat secretaris onderweg is en 
zo zal aansluiten. 
Geeft aan dat bijeenkomst uit 2 delen zal bestaan nl het formele gedeelte en informeel deel waarin 
wij als bestuur het werk van onze vrijwilligers centraal stellen en hen willen bedanken via het geven 
van een presentje voor hun inzet. 
 Mededelingen. Voorzitter vraagt om een minuut stilte om twee van onze trouwe leden te herdenken 
nl Joop Haarlemmer ( oud voorzitter) en Wim van Reinen. Vervolgens meldt hij dat onze geestelijk 
adviseur Frans Koevoets verhinderd is maar wel een boodschap achterlaat voor ons voor Kerstmis 
met een belijdenis van Huub Oosterhuis met als tekst “aanhoudend Licht dat overwint”. De volledige 
tekst vindt u op de site als bijlage bij dit verslag. 
Er wordt in vergadering opgemerkt dat verslag van vorige ALV niet op de website is geplaatst. Die 
opmerking klopt niet . Kijk onder actualiteit onder datum 30 mei en dan vindt u verslag alsmede 
bijbehorende beleids bijlagen!  Momenteel hebben wij 320 leden.  
Wij hebben als afdeling een ANBI status aangevraagd. Hiervoor moeten wij een beleidsnotitie en de 
oprichtings statuten aanleveren. Er is een model samenwerkings overeenkomst aangeboden aan de 
PCOB om de samenwerking te intensiveren. 
 
Punt 3 Laatste ontwikkelingen bij de Unie: Ontwikkelingen zien er niet gunstig uit. Op 1 jan heft de 
Unie zich op. Wij proberen nog wat terug te krijgen Wij gaan dit proberen. Daarvoor moeten we een 
ANBI status hebben. Kans is klein dat het nog wat oplevert. Maar we gaan het proberen. 
 
Punt 4 Aansluiting bij een grote landelijke organisatie. Na enkele gesprekken zijn wij met een aantal 
afdelingen uit Limburg en Gelderland ervan overtuigd dat dit een goede partner voor ons kan zijn. Zij 
passen hun organisatie zo aan dat wij met nog een aantal voormalige KBO afdelingen in de landen 
een plaats kunnen krijgen in hun organisatie. Zij zijn een landelijke gesprekspartner voor de Overheid. 
De contributie is ook aanzienlijk lager dan bij de Unie. 
Voorstel: wij verzoeken om aansluiting bij de Koepel voor Gepensioneerden. Resultaat. 1 onthouding. 
De rest voor. 
 
Punt 5 Nieuw Magazine. Ons lijfblad KBO/PCOB magazine houdt op te bestaan. PCOB gaat individueel 
verder met mogelijk een nieuw blad als ze met de ANBO fuseren. Wij hebben gezocht naar een ander 
passend blad en zijn uitgekomen bij 50+. Het komt 11 maal uit waarbij in de zomer een dubbel 
nummer. De kosten zijn 85 cent per blad per uitgave. Onze eerste indruk is positief. 
Voorstel. Wij stellen voor om een jaar een abonnement op proef te nemen. Uitslag. 1 tegen en 4 
onthoudingen. Voorstel is aangenomen. Men vraag t om aan uitgever te vragen dat zichtbaar is dat 
dit ook een kbo uitgave is. Opm. Dit is inmiddels gebeurd. Zie het voorblad van nummer 1 2024.Wij 
kunnen ook artikelen aanleveren of een auteur vragen over een onderwerp een artikel te schrijven. 
 
Punt 6 Samenwerking met Arnhem. Inmiddels heeft de afdeling KBO/PCOB van Arnhem zichzelf 
opgeheven. Voor eventuele leden die naar ons overkomen hebben zij ons een donatie over gemaakt 
zodat deze leden aan onze activiteiten mee kunnen doen. Wij hebben de nieuwe leden ontvangen 
met een brief en hen gezegd dat wij moeite zullen doen om ook af en toe in Arnhem te vergaderen. 
In dit verband meldt onze voorzitter dat als er voldoende leden overkomen onze afdeling de naam te 
geven van afdeling Veluwe zoom van de KBO om Arnhem geografisch bij Rheden/ Rozendaal te 
betrekken. 
 
Punt 7.  Naar een plaatselijke ouderenbond. Alle drie de lokale bonden kampen met een terugloop 
van leden en nauwelijks aanwas van jongere senioren. In de optiek van onze KBO afdeling moeten we 



daar iets mee en doen wij pogingen om te komen tot nauwere samenwerking .Wij bemerken een 
vergader moeheid en onderbezetting van de besturen. Als wij niets doen zal tot niet al te lange tijd 
tot stuurloosheid van de lokale afdelingen leiden. Wij proberen dit tot een serieus 
gespreksonderwerp te maken bij de twee andere lokale bonden. Voorlopig geven zij aan  geen 
behoefte aan een fusie te hebben. Wij proberen nu via nauwere samenwerking en erkenning van de 
identiteiten van de lokale bonden en ons gezamenlijk overleg het COSBO stapsgewijs verder te 
komen. In het Cosbo staat verdere samenwerking op de agenda en met de PCOB praten we op korte 
termijn verder aan de hand van een mogelijke samenwerkingsovereenkomst. 
Punt 8 Contributie voorstel voor 2024. Het voorstel is te komen tot een beperkte 
contributieverhoging nl 30 euro van een individueel lid en 50 euro voor 2 leden woonachtig op 
hetzelfde adres. De voorzitter licht deze verhoging toe nl indexering door verhoging van kosten, geen 
inkomsten in CORONA periode door geen contributie heffing en geen subsidie van gemeenten. Dit 
kostte ons op jaarbasis 10000 euro omdat de kosten in de Corona periode gewoon door liepen. o.a 
afdracht aan provincie KBO Gelderland. De voorzitter zegt toe de komende tijd serieus te trachten 
verdere verhogingen te voorkomen. 
De stemming over de contributie verhoging leverde op dat er 1 onthouding was en de rest was voor.! 
Punt 9 Bestuursverkiezing. Het huidige bestuur zit nu een jaar en stelt een herverkiezing van 1 jaar 
voor. Verder is er uitbreiding van het bestuur met kandidaat bestuurslid mevrouw Marleen Buntsma 
die de activiteiten cie in het bestuur vertegenwoordigt. Zij komt uit de afdeling Limburg en was daar 
ook bestuurslid. Er zijn geen tegenkandidaten aangemeld. 
De vergadering stemt unaniem in met de verkiezing. 
 
9a Verkiezing kascontrole cie. Er geven zich op de heer Herman de Lange, mevr Ineke.Ebbers en als 
reserve mevrouw Margreet Elzenbroek. 
 
10 Rondvraag. Hier wordt geen gebruik van gemaakt m.u.v. dat er wordt gewezen op onze Nieuwjaars 
bijeenkomsten in Velp en Rheden op 9 en 11 januari en een zalig kerstfeest en een mooie 
jaarwisseling. 
 
Informeel gedeelte. Informele Bijeenkomst met de vrijwilligers en uitreiking van een chocolade 
attentie. 
 
Secretaris Bernd Bonnier 
 
 
 
 
 


